# Whitethorn Essays



## Privacy Policy 隐私政策

### Whitethorn Essays

2712 Wisconsin Avenue, NW Suite 906 Washington, DC 20007 USA www.whitethorn.us

## Privacy Policy | 隐私政策 1 January 2025 | 2025年1月

Copyright © 2024 Whitethorn Consulting, LLC. All Rights Reserved.

This document and its contents, including but not limited to sample essays, statements, and other written materials, are the intellectual property of Whitethorn Consulting, LLC, operating as Whitethorn Essays. No part of this publication may be reproduced, distributed, or transmitted in any form or by any means, including photocopying, recording, or other electronic or mechanical methods, without the prior written permission of Whitethorn Consulting, LLC, except in the case of brief quotations for educational or review purposes.

Unauthorized use or duplication or translation of any material within this brochure, without express and written permission from Whitethorn Consulting, LLC, is strictly prohibited and will be prosecuted under applicable copyright laws.

For permissions, inquiries, or additional information, please contact: Whitethorn Consulting, LLC

2712 Wisconsin Avenue, NW Suite 906 Washington, DC 20007 USA Tel: +1 202.808.1254 USA / +86 400.015.9098 China www.whitethorn.us

Whitethorn Consulting, LLC retains all rights to the content within this brochure, and reserves the right to modify or update content as necessary.

版权所有 © 2024 Whitethorn Consulting, LLC。保留所有权利。

本文件及其内容,包括但不限于示例论文、声明和其他书面材料,均为 Whitethorn Consulting, LLC(以 Whitethorn Essays 的名义运营)的知识产权。未经 Whitethorn Consulting, LLC 事先书面许可,不得以任何形式或任何方式(包括影印、录制或其他电子或机械方式)复制、分发或传播本出版物的任何部分,但用于教育或评论目的的简短引用除外。

未经 Whitethorn Consulting, LLC 明确书面许可,严禁未经授权使用、复制或翻译本手册中的任何材料,违者将根据适用的版权法追究责任。

如需许可、咨询或了解更多信息,请联系: Whitethorn Consulting, LLC

2712 Wisconsin Avenue, NW Suite 906 Washington, DC 20007 USA 电话: +1 202.808.1254 美国 / +86 400.015.9098 中国 www.whitethorn.us

Whitethorn Consulting, LLC 保留本手册内容的所有权利,并保留根据需要修改或更新内容的权利。

#### Privacy Policy of Whitethorn Consulting, LLC (DBA: Whitethorn Essays)

Whitethorn Consulting, LLC (商业名称: Whitethorn Essays) 隐私政策

Last updated: 1 January 2025 | 上次更新时间: 2025 年 1 月 1 日

#### GENERAL | 年龄限制

Whitethorn Consulting, LLC (DBA: Whitethorn Essays) ("us", "we", or "our") operates the domain whitethorn.us and collects information on whitethorn.us. This domain will be referred to as the "Site". This page informs you of our policies regarding the collection, use, and disclosure of Personal Information and other information we receive from users of the Site. By using the Sites, you agree to the collection and use of information in accordance with this policy.

Whitethorn Consulting, LLC (商业名称: Whitethorn Essays) (以下简称"我们") 运营 whitethorn.us 域名,并收集 whitethorn.us 上的信息。该域名将被称为"网站"。本页面旨在告知您我们关于收集、使用和披露网站用户个人信息及其他信息的政策。使用网站即表示您同意我们根据本政策收集和使用信息。

#### AGE RESTRICTION | 年龄限制

You cannot use the Site if you are younger than 16 years old and do not have permission to use it from your parents or guardians. If you are using the Site and you are under the age of 16, then you are promising that you have this permission.

如果您未满 16 周岁,且未获得父母或监护人的许可,则不得使用本网站。如果您使用本网站且未满 16 周岁,则您承诺已获得父母或监护人的许可。

#### INFORMATION COLLECTION AND USE | 信息收集与使用

While using our Site, we may ask you to provide us with certain personally identifiable information that can be used to contact or identify you. Personally identifiable information may include, but is not limited to your name, email address, address, payment information, postal codes, and specific demographic information like ethnicity, age, and job ("Personal Information"). We are the sole owners of the information collected on the Site. We only have access to/collect information that you voluntarily give us via email or other direct contact from you. We will not sell or rent this information to anyone.

Privacy and transparency are really important to us. That's why we created this detailed Data Map of the kinds of information that we might collect on the Site, how we'll collect it, the purposes we have for collecting this information, who has access to it, how long we'll keep it, and more. We may update this Data Map over time in order to keep it in line with our systems.

在您使用我们的网站时,我们可能会要求您提供某些个人身份信息,这些信息可用于联系您或识别您的身份。个人身份信息可能包括但不限于您的姓名、电子邮件地址、地址、付款信息、邮政编码以及特定的人口统计信息,例如种族、年龄和职业("个人信息")。我们是本网站所收集信息的唯一所有者。我们只能访问/收集您通过电子邮件或其他直接联系方式自愿提供给我们的信息。我们不会将这些信息出售或出租给任何人。

## Privacy Policy | 隐私政策 1 January 2025 | 2025年1月

隐私和透明度对我们至关重要。因此,我们创建了这份详细的数据地图,其中包含我们可能在网站上收集的信息类型、我们收集信息的方式、我们收集信息的目的、哪些人可以访问这些信息、我们将保留这些信息多长时间等等。我们可能会随时更新此数据地图,以使其与我们的系统保持一致。

#### LOG DATA | 日志数据

Like many website operators, we collect information that your browser sends whenever you visit our Sites ("Log Data").

This Log Data may include information such as your computer's Internet Protocol ("IP") address, browser type, browser version, the pages of our Sites that you visit, the time and date of your visit, the time spent on those pages and other statistics.

In addition, we may use third party services such as Google Analytics that collect, monitor, and analyze this data in order to improve our services and products We may also contract with third party advertising services that collect, monitor, and analyze this data on Facebook in order to find and offer services to potential customers.

与许多网站运营商一样,我们会收集您访问我们网站时浏览器发送的信息("日志数据")。

此类日志数据可能包含您的计算机的互联网协议 ("IP") 地址、浏览器类型、浏览器版本、您访问的我们网站的页面、访问时间和日期、在这些页面上停留的时间以及其他统计信息。

此外,我们可能会使用 Google Analytics 等第三方服务来收集、监控和分析这些数据,以改进我们的服务和产品。我们还可能与第三方广告服务机构签订合同,这些机构会在 Facebook 上收集、监控和分析这些数据,以便寻找潜在客户并向其提供服务。

#### **COMMUNICATIONS** | 通讯

We may use your Personal Information to contact you with newsletters, marketing or promotional materials, and other information that offers recommendations of our free and paid services and content.

我们可能会使用您的个人信息通过时事通讯、营销或促销材料以及推荐我们的免费和付费服务和内容的其他信息与您联系。

#### REGISTRATION | 注册

In order to use some sections of the Site, a user must first complete the registration form. During registration a user is required to give certain information (such as name and email address). This information is used to contact you about the products/services on our Sites in which you have expressed interest. At your option, you may also provide demographic information (such as gender or age) about yourself, but it is not required.

为了使用本网站的某些功能,用户必须先填写注册表。注册时,用户需要提供某些信息(例如姓名和电子邮件地址)。这些信息将用于与您联系,告知您感兴趣的我们网站上的产品/服务。您也可以选择提供您的人口统计信息(例如性别或年龄),但这不是强制性的。

#### ORDERS | 订单

We request information from you on our order form when you purchase services. To buy from us or lease our services, you must provide contact information (like name and shipping address) and financial information (like credit card number, expiration date). This information is used for billing purposes and to fill your orders. If we have trouble processing an order, we'll use this information to contact you.

当您购买服务时,我们会要求您在订单上提供相关信息。购买或租赁我们的服务时,您必须提供联系信息 (例如姓名和收货地址)以及财务信息(例如信用卡号、有效期)。这些信息将用于结算和处理您的订单 。如果我们在处理订单时遇到问题,我们将使用这些信息与您联系。

#### SURVEYS AND CONTESTS | 调查与竞赛

From time-to-time our Site or individuals with email addresses using domain the "whitethorn.us" will request information via surveys or contests. Participation in these surveys or contests is completely voluntary and you may choose whether or not to participate and therefore disclose this information. Information requested may include contact information (such as name and shipping address), and demographic information (such as zip code, age level). Contact information will be used to notify the winners and award prizes. Survey information will be used for purposes of monitoring or improving the use and satisfaction of this Site.

我们的网站或使用"whitethorn.us"域名的电子邮件地址的个人会不时通过调查或竞赛请求信息。参与这些调查或竞赛完全自愿,您可以选择是否参与并因此披露此信息。所请求的信息可能包括联系信息(例如姓名和送货地址)以及人口统计信息(例如邮政编码、年龄段)。联系信息将用于通知获奖者并颁发奖品。调查信息将用于监控或改进本网站的使用情况和满意度。

#### **COOKIES** | Cookies

Cookies are files with small amount of data, which may include an anonymous unique identifier. Cookies are sent to your browser from a website and stored on your computer's hard drive.

Like many sites, we use "cookies" to collect information. You can instruct your browser to refuse all cookies or to indicate when a cookie is being sent. However, if you do not accept cookies, you may not be able to use some portions of our Site. You can see the kinds of cookies we use on our Site and what kinds of information they collect here.

Cookie 是包含少量数据的文件,其中可能包含匿名唯一标识符。Cookie 由网站发送到您的浏览器,并存储在您的计算机硬盘上。

与许多网站一样,我们使用"Cookie"来收集信息。您可以指示您的浏览器拒绝所有 Cookie,或指示何时发送 Cookie。但是,如果您不接受 Cookie,您可能无法使用我们网站的某些部分。您可以在此处查看我们在网站上使用的 Cookie 类型以及它们收集的信息类型。

#### SECURITY | 安全

The security of your Personal Information is important to us, but remember that no method of transmission over the Internet, or method of electronic storage, is 100%

## Privacy Policy | 隐私政策 1 January 2025 | 2025年1月

secure. While we strive to use commercially acceptable means to protect your Personal Information, we cannot guarantee its absolute security.

Wherever we collect sensitive information (such as credit card data), that information is encrypted and transmitted to us in a secure way. You can verify this by looking for a lock icon in the address bar and looking for "https" at the beginning of the address of the Web page.

我们非常重视您个人信息的安全,但请记住,没有任何一种互联网传输方式或电子存储方式能够保证 100%的安全。虽然我们努力使用商业上可接受的方法来保护您的个人信息,但我们无法保证其绝对安全。

我们收集的敏感信息(例如信用卡数据)都会经过加密,并以安全的方式传输给我们。您可以通过查看地址栏中的锁形图标以及网页地址开头的"https"来验证这一点。

#### LINKS | 链接

The Site contains links to other sites. Please be aware that we are not responsible for the content or privacy practices of such other sites. We encourage our users to be aware when they leave our Sites and to read the privacy statements of any other site that collects personally identifiable information.

本网站包含指向其他网站的链接。请注意,我们对该等其他网站的内容或隐私保护措施不承担任何责任。我们鼓励用户在离开本网站时保持警惕,并阅读任何收集个人身份信息的其他网站的隐私声明。

#### YOUR ACCESS TO AND CONTROL OVER INFORMATION | 您对信息的访问和控制

You may opt out of any future contacts from us at any time. You can do the following at any time by contacting us via the email address or contact form given on our Site:

- See what data we have about you, if any.
- Change/correct any data we have about you.
- Have us delete any data we have about you.
- Express any concern you have about our use of your data.
- Security

您可随时选择不再接收我们今后的任何联系信息。您可以随时通过我们网站上提供的电子邮件地址或联系表格与我们联系,执行以下操作:

- 查看我们拥有的关于您的任何数据(如有)。
- 更改/修正我们拥有的关于您的任何数据。
- 要求我们删除我们拥有的关于您的任何数据。
- 表达您对我们使用您的数据的任何疑虑。
- 安全

#### CHANGES TO THIS PRIVACY POLICY | 本隐私政策的变更

This Privacy Policy is effective as of 1 January 2025 and will remain in effect except with respect to any changes in its provisions in the future, which will be in effect immediately after being posted on this page.

We reserve the right to update or change our Privacy Policy at any time and you should check this Privacy Policy periodically. Your continued use of the Service after we post any modifications to the Privacy Policy on this page will constitute your acknowledgment of the modifications and your consent to abide and be bound by the modified Privacy Policy.

If we make any material changes to this Privacy Policy, we will notify you either through the email address you have provided us, or by placing a prominent notice on our Site.

本隐私政策自 2025 年 1 月 1 日起生效,除未来条款的任何变更外,将持续有效。变更内容将在本页面发布后立即生效。

我们保留随时更新或修改隐私政策的权利,您应定期查看本隐私政策。在我们在本页面发布隐私政策的任何修改后,如果您继续使用本服务,即表示您承认这些修改,并同意遵守修改后的隐私政策并受其约束。

如果我们对本隐私政策进行任何重大变更,我们将通过您提供的电子邮件地址或在我们网站上发布显著通知的方式通知您。

#### CONTACT US | 联系我们

If you have any questions or concerns about this Privacy Policy, please contact us at:

Whitethorn Consulting, LLC 2712 Wisconsin Avenue, NW Suite 906 Washington, DC 20007 USA admin@whitethorn.us +1 202.808.1254 USA / +86 400.015.9098 China

Thank you for visiting Whitethorn Essays.

Last Updated: 1 January 2025

如果您对本隐私政策有任何疑问或顾虑,请联系我们:

Whitethorn Consulting, LLC 2712 Wisconsin Avenue, NW Suite 906 Washington, DC 20007 USA admin@whitethorn.us +1 202.808.1254 美国 / +86 400.015.9098 中国

感谢您访问 Whitethorn Essays。

上次更新时间: 2025年1月1日

Privacy Policy | 隐私政策 January 2025 | 2025 年1月 English | 中文

### Whitethorn Essays

2712 Wisconsin Avenue, NW Suite 906 Washington, DC 20007 USA www.whitethorn.us